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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tervezi-e a Kormány, hogy a jelenleginél szélesebb 
körben, más ágazatokban is hatósági árszabályozás érvényesüljön?" 

Tisztelt Miniszter úr!

A 2014. június 5. napján benyújtott K/171 számú írásbeli kérdésemben azt kérdeztem, hogy tervezi-
e a Kormány, hogy a hatósági árszabályozás a jelenleginél szélesebb körben érvényesüljön.

Június  23-án  kelt  válaszában  Ön  úgy  fogalmazott,  hogy  az  „árakra  vonatkozó  közvetlen
kormányzati beavatkozás csak akkor indokolt, ha a tisztességtelen piaci magatartás tilalmáról szóló
törvényben foglaltak nem elégségesek a káros versenykorlátozás és a gazdasági erőfölénnyel való
visszaélés megakadályozására”. (Lásd: https://www.parlament.hu/irom40/00171/00171-0001.pdf)

Az üzemanyagok árának az elmúlt  hetekben tapasztalt  jelentős mértékű, és soha nem tapasztalt
szintre történő emelkedése alapján joggal vetődik fel ismét a szükséges kormányzati beavatkozás
lehetősége. A rekordmagas üzemanyagárakban nyilvánvalóan jelentős szerepe van a forint elmúlt 11
évben történt tudatos gyengítésének is, ugyanakkor a felhasználói oldalon most kevésbé az okok,
sokkal inkább a fizetendő árak számítanak.
A benzin árának csökkenése ráadásul nemcsak az autósok, hanem minden magyar család érdeke. A
rekordmagas üzemanyagot ugyanis a tankolók mellett mindenki más is fizeti, mert a benzinárak
emelkedése  kimutatható  hatással  van  az  élelmiszerek  és  szinte  minden  más  termék  árának
növekedésére is.
A fentiekre tekintettel kérdezem ismételten tisztelt Miniszter urat:

1. Tervezi-e a Kormány, hogy a jelenleginél szélesebb körben (pl: az üzemanyagok árának
tekintetében) is hatósági árszabályozás érvényesüljön?



 
2.  Amennyiben  igen,  úgy  kérem,  jelölje  meg  az  érintett  ágazatok,  termékek,  illetve
szolgáltatások körét, valamint fejtse ki a tervezett intézkedés célját, okait, várható hatásait!

3. Amennyiben nem, úgy kérem, indokolja meg elutasító szándékát. 

Tisztelettel várom válaszát.
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